
Mødereferat

Strandgårdens Grundejerforening - Ordinær generalforsamling.
Afhold i Gubben, Hundested.

Hald Strand 2A15-A7-26

Søndag d. 12 juli 2015 kl. 10.00

Tilstede var: Søren Barlebo formand, Steen Andersen kasserer, Mogens Jensen sekretær, Anne
Lise Overgaard suppleant, Eva Toft Bengtsson suppleant, Mogens Svendsen revisor, E. Rhode
Andersen revisor, samt repræsentanter fra i alt 29 parceller, 2 uden stemmeret.

Fraværende fra bestyrelsen §eld T. Arp revisor suppleant.

Formanden bød velkommen til generalforsamlingen og gik videre til dagsordnen.

l. Valg af dirieent

Formanden meddelte, at bestyrelsen foreslog Claus Dahl som dirigent, og hørte forsamlingen om
der var andre forslag. Dette var ikke tilfældet.

Claus Dahl, Humlehaven 16 blev valgt til dirigent. Han kunne konstatere, at generalforsamlingen
var lovligt indkaldt, og derfor var beslutningsdygtig.
Det blev samtidig oplyst, at l0 medlefirmer var i restance og derfor ikke havde stemmeret under
generalforsamlingen.

2. Beretning om foreninsens vfuksomhed.

Formandens beretning blev fremført af Søren Barlebo.
I forbindelse med beretningen blev det oplyst, at foreningen havde fået oplyst en overslagspris på

Kr. 45.000,00 excl. moms. for forestående asfaltarbejder fra firma Michael Moldow, samt en pris på

reparation af asfalt ved rodskud i kørebanen på k. 8.000,00 til 10.000,00 excl. moms. pr. sted.

Det har efterfølgende ikke været muligt, at konstatere om de ejere der har rodskud skal betale for
disse skader.
I vores ordensregler er noteret, at ejeren skal overskære og fierne undervoksede trærødder i
rabatten.
Beretningen blev godkendt af forsamlingen.
Kopi af formandens beretning er vedlagt.

3. Forelæggelse af det reviderede reenskab.

Steen Andersen (SA) gennemgik det reviderede regnskab.

I budgettet er der afsat Kr. 75.000,00 til kystsikring.
Der er i år brugt ca. Kr. 10.000,00 af disse penge til den udførte rapport fra Kyst og havneviden,
Og da vi formodentligt kun skal bruge et mindre beløb til at gå videre med sagen sarlmen med de

øvÅge grundejerforeninger og Halsnæs kommune, var der luft i budgettet til at gå videre med asfalt-
reparationerne.
Regnskabet blev godkendt.



4. Forslae fra best),relsen. herunder fastlægeelse af kontingent for året 2015/16.

Bestyrelsen foreslog, at kontingentet blev ændret til Kr. 800,00. Dette blev senere godkendt efter
samtaler om nedennævnte punlter, for stemte 16 imod stemte 9.

4.1 Adgang til stranden og kystsikring.

Steen Andersen fortalte om bestyrelsens arbejde med at fremme en kystsikring i vores område.

Halsnæs kommune havde genetableret de to offentlige trapper, men ned til næsten ingen strand.
Af den rapport bestyrelsen havde fået udarbejdet af Kyst og havneviden, fremgår det klart, at vi
ingen ordentlig strand vil fi, uden at der foretages noget.
Deres forslag er sandfodring, det samme som de tre kommuner på nordkysten går ind for.
Bestyrelsen har sendt rapporten ud til de nærliggende grundejerforeninger samt Halsnæs kommune
for at få deres besyv med.

\/ Halsnæs kommune har allerede meldt positivt tilbage om, at de meget gerne vil deltage i etmøde
herom efter sommerferien.
De øwige grundejerforeninger vil'blive rykket for svar.
Flere medlemmer fremkom med spørgsmål om den udfØrte klintsikring på stedet var udført korrekt
eller i hele taget med tilladelse, det er bestyrelsens opfattelse, at kun 1 ejer på Klintevej har
papirarbejdet i orden.
For ikke at skabe ufred om at fremme kystsikringen mener bestyrelsen at vi ikke skal rode op i
sagen, da det maske kunne skabe problemer for et fornuftigt samarbejde.
Flere medlefirmer spurgte til løsning med bølgebrydere, bestyrelsen tror i første omgang at det vil
blive svært at få tilladelse til dette, men forslaget vil blive taget med til de møder der skal finde sted

sammen med Halsnæs kommune.
Ame Møller Æblehaven 27, foreslog eventuelt en Hydradisk Løsning eller retablering af et kunstigt
rev, hvor det gamle Hundested Rev lå, inden staten brugte stenene til de kunstige øer i Øresund.

Arne Møller stillede sig også til rådighed til den arbejdsgruppe, der vil blive nedsat for at fremme

§stsikringen.

v Det blev vedtaget, at bestyrelsen arbejder videre med sagen om §stsikring.

4.2 Asfaltarbejder.

Vores asfaltarbejder er som tidligere nævnt blevet gennemgået af Michael Moldow og han er
fremkommet med nogle priser for retablering af diverse fejl og mangler på asfalten.

Samtalen kom ind på om de enkelte ejere kunne gøres ansvarlig for de rodskader der er sket på
vejene igennem tiden.
Nogle stillede sig også tvivlende overfor, at hver enkelt skulle stå for rep. af rodskader i vores asfalt
med maske svingende kvalitet af asfalt arbejdeme.
Vi skat opfordre beboerne på Æblehaven m. 5 og7 til at foretage beskæring af træer og buske ud
mod Nødebovejen, så alle kan komme sikkert ud på Nødebovejen fra Strandgårdsvej.

Det blev vedtaget at bestyrelsen får udført asfaltarbejder.



S.Forslae fra medlemmerne.

5.1 Forslag fra Jette Licht, Humlehaven 8.

Forslag blev afrist, da medlemmet ikke var til stede.

5.2 Forslag fra Michael Brandt Lassen, Abildgården 19.

Tilføjelse til ordensregler om hønsehold.

Forslag B- ingen Hane blev vedtaget da16 stemte for og 6 imod.

Tilføjelse til vores ordensregler gældende fra vedtagelse og ikke med
tilbage virkende kraft.

Hane er ikke tilladt i hønsehold.
\---/ Hønseholdet holdes i henhold til Halsnæs kommunes regulativ

for hønsehold i private haver samt sommerhuse.

6. Valg af medlemmer til bestwelsen.

Anne Lise Overgaard blev valgt til bestyrelsen
Mogens Jensen blev genvalgt.

7. Valg af 2 suppleanter.

Eva Toft Bengtsson blev genvalgt.
Torben Claus Dahl blev valgt til nyt medlem.

8. Valg af 2 revisorer og I revisorsuppleant.

Erik Rhode Andersen og Mogens Svendsen blev genvalgt.

Som revisorsuppleant blev §eld T. Arp genvalgt.

9. Eventuelt.

Abildgården 19, mente at man fremadrettet skulle tale med sine naboer om ting der generede, i
stedet for at det skulle tages op til debat på generalforsamlingen.

Kirsebærstien 6, forespurgte om andre var generet af radyr.
Da de er en del af vores skønne natur færdes de også i vores område.



Der var flere der spurgts til fælles haveredskaber, da foreningens tidligere sofiiment er
blevet begrænset til et par ikke funktionereude af slagsen. havde bestyrelsen i første omgang
valgt at lade disse udgå.
Det blev besluttet. at Erik Rhode Andersen indkøber en kantskærer på foreningens vegne og vi
finder herefter ud af, hvad ønskenre kunne være og hvor disse kan lånes fra.

Claus Dahl vil stadig gerne hjælpe med at tilpasse vores vedtægter. men kunne også godt tænke sig
lidt hjælp til dette. Så eventuelle inleresserede kan henvende sig til Claus Dahl på tcd@carlshoej.dk

Da vores formand §øren Barlebo havde valgt at trække sig fra bestyrelsen, takkede §teen Andersen
ham for hans store indsats tbr vores gnrndejerforening.

Sorren Barlebo takkede dirigenten for en flot styring af Generalforsamlingen samt forsamlingen for

\_-, en fin generalforsarnling der blev afholdt i god ro og orden.
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Strandgårdens Grundej erforening

Formandens beretning tiLgeneralforsamlingen den 12 juli 2015.

10 juli 2015

Bestyrelsen har i løbet af året afholdt 5 bestyrelsesmøder med deltagelse af bestyrelsesmedlemmer

og bestyrelsessuppleanteer. Der er på møderne gulgt op på erlner fra sidste generalforsamling, samt

taget stilling til akktuelle og verserende sager.

Trapperne til stranden er nu begge blevet retableret, selvom den østlige trappe dog stadig ikke lever

op tli de sikkerhedsmæssige krav, som man må anse for rimelige for at opfrlde kravet om sikker

uåg*g til stranden. Den vestlige trappe er efter bestyrelsens opfattelse godt konstrueret og opftlder
krav om sikker adgang til stranden, selvom den dog ikke under alle forhold når helt ned til
stranden, hvilket vi har påpeget overfor kummunen.

Bestyrelsen anser det som en hovedopgave at sikre en sikker og god strand for foreningens

mediemmer Vi er ikke helt sikre på at kommunen har den samme målsætning for sine skatteydere,

idet arbejdet med at genoprette stranden efter det oplyste går endog meget langsomt. De 3

kommuner, der er involveret i stranden påNord§sten mødes om forbedring af stranden, men der er

efter vores opfattelse hverken tilstrækkelig fremdrift eller økonomi i projektet.

Foor at fremme planerne om at sikre gode strandforhold har bestyrelsen ftet udarbejdet et notat

vedrørende sandforodring mellem Kikhavn og Snerlevej, som anskueliggør proportionerne i et

sådant projekt, som jo allerhelst skulle finansieres og gennemføres af kommunerne.

Det er traU"t, at vi i fællesskab med øwige grundejerforeninger kan bidrage til, at kommunen får

større forståelse for behovet for projektet og at foreningerne kan være med og bidrage til en samlet

løsning, der ikke ligger mange år ude i fremtiden.
Notatet er fremlagt for GF

Vedligeholdelse afvejene er en anden opgave bestyrelsen vægter, idet det er årsagen til vores

oprp*irrg af kapitel. Vi har fret udarbejdet en 5 arig vedligeholdelsesplan for vejene, der efter

denne plan vil blive sat i stand iløbetaf perioden. Omkostningeme herved er uden for foreningens

økonomiske formåen og ikke realistisk. Vi har derfor ffiet et tilbud om nødtørftig udbedring af
eksisterende skader, hvilket fastholder vejnettet på et rimeligt niveau.

Der er i årets løb handlet ejendommene
Bestyrlsen byder de nye medlemmer velkommen, sel«etæren har foranlediget, at de fir tilsendt

informationer omforeningen.

Sagen om kørsel på Mirabellestien og dens forlængelse er blevet behandlet af kommunen, der

konkluderede at stenen af sikkerhedsmæssige årsager skulle fiemes fra stien, der i stedet skulle

markeres med2afrnærkede steler, som ses på andre gangstier. Kommunen godkendte, at stien blev

spærret for automobilkørsel.
Bestyrelsen lod steleme etablere og sendte et billede af arrangementet til kommunen.

Stelemne er senere blevet {ernet af ukendte gerningsmænd, men da trafikken på stien er ophørt,

er sagen sat i bero.

Der er stadig en del restancer med kontigentbetaling. Vi håber at dette problem løser sig ved at

betalingen bliver tilmeldt NETs. Kun et medlem har gennem 3 fu ogflere rykkere undladt at betale.

Sagen er gået til incasso, hvilket har medført øjeblikkelig betaling af restancen.



Forhåbentlig gentager dette problem sig ikke.

Ændring af vedtægterne som foreslået ved sidste generalforsamling blevgodkendt ved en ny
generalforsamling den 10 august 2014. Disse ændringer omhandler i det væsentligste udsendelse af
post til medlemerne digitalt.
Det blev herudover påpeget at vedtægterne er af ældre dato og at de trænger til en grundig revision

og modemisering. Denne revision er endnu ikke blevet gennemført, men ligger stadig som en vigttg
opgave for bestyrelsen at få gennemført. Der har meldt sig en pennefører til opgaven, og der er
plads til flere frivillige. Eventuelle interesserede bedes henvende sig til bestyrelsen.

Taktil bestyrelsen for et godt og konstruktivt samarbejde i det forløbne år.

Søren Barlebo
Formand


